

[Texte]

have a smaller kit, which sells for half the price. This is \$25. They have a smaller kit strictly for crack use. As you know, the ordinary cocaine we buy on the street is cocaine hydrochloride, which is water soluble. So you can inject it or snort it and it will go through the membranes of the brain.

Crack is very simple to make. They add the ordinary baking soda, or, as they call it in these kits, buffer the Kamus basic solution. You mix a bit of water and some baking soda with your cocaine, hold a Bic lighter under it for a minute and a half, and you now have crack. What the baking soda does is it interacts and takes the hydrochloride out of the cocaine. It puts it back into a base form. Therefore it is not water soluble any more and it must be smoked.

That simple little procedure: of course with crack it is more dangerous than ordinary cocaine. You have to smoke it. There is no other way to take it. It will go into the system, immediately hit the lungs, and go right to your brain. Cocaine, of course, is controlled and will go slowly through the veins, through the heart to the lungs, and then finally get to the brain. So there is no control in your high. You are getting it all at once: bang, you have a terrific high, and in about two minutes you have a depression that is unbelievable. In crack houses, when they buy the two hits in a vial, they usually buy the second hit. They smoke that not to get another high but to bring themselves up to a normal level so they can leave the premises.

Along with that, if you do not want to smoke it on the premises, you can buy your crack pipes at any head shop at all. This particular item is very popular because it is water-cooled.

Also, to stay on the cocaine for one minute, you get a "dioptrimeter", as they call it: a "cocaine police field analysis system". That can be bought at any shop. We do not use it ourselves, but this is another item that is for sale.

On top of that we have this, which is called a "bullet" or a "snorter". It is a device that keeps the cocaine in the bottom. You tip it once, you turn this little lever, you take one snort, and you do not waste anything; you do not spill anything. Again, it is readily available.

Of course, for the man who has everything, a gold-plated cutting outfit for cocaine. You have the glass and a razor blade to chop it up. It includes a snort pipe for snorting it when you draw your lines out, and a little vial and a coke spoon that go with it if you want to carry some more with you. There is a little cheaper model for \$15, but it is not plated in gold.

• 1125

If you do your own cutting and mixing, a cocaine mixer will cut the lumps out and mix up your product with no problem at all. It will go in the bottom. Along

[Traduction]

d'une trousse plus petite, qui se vend à moitié prix et sert exclusivement pour le crack; celle-ci vaut 25\$. En effet, la cocaine ordinaire qui s'achète sur le trottoir est de l'hydrochlorure de cocaine, hydrosoluble, qui peut donc s'injecter ou se priser et qui passe par les tissus du cerveau.

Le crack est de confection simple, il suffit d'ajouter du bicarbonate de soude ou, comme on dit dans ces trousse, d'allonger la solution de base Kamus. Mélangez le bicarbonate de soude avec votre cocaine et un peu d'eau, allumez dessous votre briquet Bic et tenez-le pendant une minute et demie et vous avez du crack. Le bicarbonate de soude réagit et retire l'hydrochlorure de la cocaine, de sorte qu'on retrouve la cocaine base. Celle-ci n'est donc plus hydrosoluble et doit être fumée.

C'est un procédé très simple, mais avec le crack, c'est plus dangereux qu'avec la cocaine ordinaire, car il faut le fumer, il n'y a pas d'autre voie, il vous entre dans le système, va droit aux poumons et au cerveau. La cocaine, elle, est absorbée lentement, circule dans les veines, passe par le coeur pour aller aux poumons et arrive alors seulement au cerveau. L'euphorie est donc instantanée, fulgurante et deux minutes plus tard, vous plongez dans l'abîme de la dépression. Dans les fumeries de crack, on vend des fioles contenant deux prises, la deuxième étant fumée non pour atteindre de nouveau l'euphorie, mais pour remettre le fumeur en état de quitter les lieux.

Mais si vous ne voulez pas fumer le crack sur les lieux, vous pouvez acheter une pipe dans n'importe quel bazar; c'est un article très apprécié, parce qu'il est rafraîchi à l'eau.

Toujours sur le sujet de la cocaine, vous pouvez obtenir un «dioptrètre», c'est-à-dire un appareil d'analyse de la cocaine sur les lieux. Il s'achète dans n'importe quel magasin, mais nous ne l'utilisons pas nous-mêmes.

Il existe également ce petit engin qui est appelé une «balle», appareil à priser qui conserve la cocaine au fond. Vous le renversez une fois, vous actionnez ce petit levier, vous prenez une prise et ce, sans aucun gaspillage car vous ne répandez rien. Là encore, il est facile de vous en procurer un.

Mais pour l'homme dont tous les désirs sont comblés, voici un nécessaire de dilution de la cocaine plaqué or. Vous avez le verre et une lame de rasoir pour couper votre produit. Ce n'est pas tout: voici une pipe à priser, une petite fiole et une petite cuillère à cocaine si vous voulez emporter sur vous votre petite provision. En voici un modèle qui ne fait que 15\$, mais à ce prix, il n'est pas plaqué or.

Si vous préparez votre propre mélange et l'allongez, un petit batteur à cocaine supprimera les grumeaux et vous fera un mélange parfait qui se retrouvera au fond. Il existe